
Zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Milana Šuštaršiča v šolskem letu 2022/23 
 
Datum: 30. 5. 2023 
Prostor: Šolska jedilnica, knjižnica 
 
Predlagani DNEVNI RED:  
 

1. Pozdrav predsednice Sveta staršev. 
a) Potrditev zapisnika zadnje seje, ki je bil usklajen s člani Sveta staršev in s šolo. 
b) Skupna nabavna cena delovnih gradiv za šolsko leto 2023/24.  
c) Izvolitev predstavnika v Svet šole za mandat 2020- 2024 (mandat se izteče ge.  
    Aniti Pirc Freischlager 9.b); vodi ga. Romana Zupanc 
d) Izvolitev  dveh  članov Pritožbene komisije (mandat 2023- 2027) 
e) Medsebojne informacije predstavnikov oddelkov  

2. Poročilo o delu UZ od zadnjega sestanka dalje in plan do zaključka šolskega leta 
(ravnateljica in člani UZ)  

3. Poročilo o sredstvih na kontu šolskega sklada (ga. Maja Krnaič) 
4. Prve informacije za šolsko leto 2023/24  
5. Pobude 

 
Prisotnost 

OSNOVNA ŠOLA SVET STARŠEV SEJA 
MILANA 
ŠUŠTERŠIČA 2022/2023 30.5.2023 

razred član  prisotnost 

1.a MAJA PETROVIĆ da 

1.b MIHA SENICA da 

2.a ZALA PETKOVŠEK opravičena 

2.b JANA KOSTELEC ne 

2.c JURE LOGAR da 

3.a SAŠA BALIGAČ opravičena 

3.b DANIELA RIBEIRO da 

3.c KATARINA ŠULIN ŽABOTA da 

4.a TINKARA GUČEK da 

4.b DEJAN VERBIČ da 

4.c MATEJ DULAR ne 

5.a NINA JERANČIČ opravičena 

5.b KATJA JEZNIK da 

6.a DRAGANA DUKIĆ ĆURČIJA opravičena 

6.b GORAZD ŽUGIČ opravičena 

6.c KLEMEN KOZMUS TRAJKOVSKI da 

7.a ŽIVA PIRC da 

7.b ROBERT BIČEK da 

7.c ANA PUČKO ne 

8.a NATAŠA JEREMIĆ da 

8.b ERIK ZUPANIČ  da 

8.c VALERIJA MARENČE da 

9.a ŠPELA ZALAR da 



9.b ANITA PIRC FREISCHLAGER  da 

9.c KATARINA KRALJ da 

  VSEH PRISOTNIH (od 25) 17 

 
K1 
 
Predsednica sveta staršev pozdravi prisotne, prosi za potrditev zapisnika 2. seje in predstavi 
dnevni red 3. seje Sveta staršev v šolskem letu 2022/23. Kot dopolnitev 1. točke dnevnega reda je 
predlagana izvolitev nadomestnega predstavnika staršev v Svet šole za mandatno obdobje do leta 
2024.  
 
Sklep 1: Dnevni red 3. seje sveta staršev in zapisnik 2. seje sveta staršev je potrjen.  
 
Za zapisnikarja je bila zaprošena in potrjena ga. Katja Jeznik. 
 
Sklep 2: Zapisnikar 3. sestanka Sveta staršev OŠ Milana Šuštaršiča za tekoče šolsko leto 
je ga. Katja Jeznik 
 
Sklep 3: Potrjena je skupna nabavna cena delovnih gradiv za šolsko leto 2023/24.  
 
Ga. Romana Zupanc je na kratko predstavila nalogo tretjega člana v svetu šole. Svet staršev je 
izvolil Živa Pirc.  
 
Sklep 4: Tretji član Sveta šole OŠ Milana Šuštaršiča je Živa Pirc 
 
Ravnateljica pojasni, da je v Zakonu o OŠ navedeno, da ima vsaka šola 10-člansko pritožbeno 
komisijo, ki sodeluje v primeru, ko so ugovori na oceno, na vzgoji ukrep ipd. Mandat dveh staršev 
bo trajal do leta 2027. Pritožbe, ki jih obravnava komisija, so sicer zelo redke. Svet staršev za 
pritožbeno komisijo izvoli Logar Jureta in Dejana Verbiča.  
 
Sklep 5: Člana pritožbene komisije za obdobje šolsko leto 2023/24 do 2027/28 sta Logar 
Jure in Verbič Dejan.  
 
V razgovoru predstavnikov staršev je bilo izpostavljeno sledeče:  

- Pobuda šoli, da v petek ni domačih nalog.  
 
Predstavniki šole pojasnijo, da je to avtonomna odločitev posameznega učitelja.  

- Pobuda šoli, da pripravijo še več delavnic za reševanje konfliktov in preprečevanje medvrstniškega nasilja.  
 

S strani šole je obrazloženo, da na šoli že poteka mediacija. Na šoli je nekaj učiteljev mediatorjev 
in nekaj učencev mediatorjev za izvajanje vrstniške mediacije. Učenci so se lahko prijavili na 
izobraževanje, ki je trajalo več popoldnevov. Učenci so pridobili potrebno znanje, nimajo pa še 
veliko izkušenj z izvajanjem vrstniške mediacije. Postopka se morajo navaditi tako učitelji kot 
učenci. Več let pa mediacija že poteka v prvem razredu.  

Na šoli opozorijo na različne primere konfliktov, tudi medvrstniškega nasilja, kjer se prepleta 
odgovornost šole in družine, zato pobuda staršem, da smo pozorni na dogajanje v popoldanskem 
času in da se o dogajanju v prostem času tudi sami pogovarjamo z otroki.  

V maju je bil v skladu z naročilom Ministrstva na vzgojo in izobraževanje del razrednih ur namenjenih 
tematiki nasilništva, a ne nujno v povezavi z dogodkom v Beogradu. Razredničarke so aktivnosti 



izvedle prilagojeno glede na starostno stopnjo otrok, z aktivnostmi na tem področju pa šola še 
nadaljuje. V razreševanje nasilja se ne vključujejo le razredniki, temveč tudi šolska svetovalna 
služba in vodstvo šole.  

- Zaradi suma o pojavu »kombija« v okolici šole pobuda, da se v okolici šole poostri policijski nadzor.  

Vodstvo predlaga, da poleg šole tudi starši ob takšnih sumih sami obvestimo policijsko postajo in 
ne samo šolo.   

- Podatek o stroških učnih gradiv za prejšnja leta in dilema o tem, kako naj o tem presojajo starši. Predlog 
je, da šola pripravi poročilo o tem, kakšen delež delovnih zvezkov je uporabljen, da si lahko na osnovi tega 
starši lažje oblikujemo mnenje o učnih gradivih.  

Posamezni kolektivi skupaj strokovno določijo, katere delovne zvezke bodo pri tem uporabljali in 
UZ za tem stoji, menijo, da ni potrebe po preverjanju pravilnosti izbire učbenikov. UZ pojasni, da 
so naloge v delovnih zvezkih pogosto na različnih taksonomskih stopnjah in jih učitelj diferencira 
glede na nivo znanja učencev. Zato je težko podati informacijo ali so delovni zvezki uporabljeni v 
celoti ali ne. Nekateri učenci delovne zvezke  izpolnijo v večji meri, nekateri v manjši meri.  
Starši so vztrajali pri tem, da bi jih zanimala povratna informacija o tem ali so res vsi delovni zvezki 
uporabljeni skoraj v celoti, ker bi jim to olajšalo podajanje mnenja prihodnje leto o ustreznosti 
predlaganih gradiv. 
Ker se UZ s predlogom staršev ni strinjal, bo gospa ravnateljica pripravila povzetek dogovorov 
med učitelji posameznih aktivov o tem, katere delovne zvezke uporabiti. 
 
Sklep 5: Vodstvo šole bo pripravilo povzetek dogovorov med učitelji posameznih aktivov o 
tem, katere delovne zvezke uporabiti in s tem seznanilo Svet staršev.  
 
Sklep 6: Šola naj se z zapisnikom seznani s pobudami predstavnikov sveta staršev.  
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Predsednica sveta staršev ga. Pirc ravnateljico povabi k predstavitvi informacije za starše o delu v 
drugi polovici šolskega leta, od februarja do maja. Ravnateljica Irena Kodrič poroča:  
 

- Pedagoški proces je potekal v skladu z letnim delovnim načrtom šole za šolsko leto 
2022/23. Ravnateljica poudari skrb za spoštljive medsebojne odnose in odgovornost, kar 
moramo spodbujati vsi, tako v šoli kot doma.  

- Ravnateljica poroča, da so na šoli izvedli tekmovanja iz različnih področij. Učenci so 

dosegli lepe rezultate. Kronološko so se zaključevala tekmovanja na državni ravni po 

sledečem vrstnem redu: 

-  

- Predmetno področje  - Najvišje priznanje  - Posebnost  

- astronomija - 1 učenec zlato 

priznanje 

- 2. v državi 

- Mednarodni Likovno 

literarni natečaj Bodi 

umetnik 

- Naj te vodi sočutje 

- Grafika: Kraj   

- Živel strip, živela 

animacija 

- 2 razstavljeni deli  

-  

- 1 finalistka razstava v 

Izoli 

- 1 bronasto priznanje 

 

- Mednarodno 

sodelovanje 



-  -  -  

- Ekipa prve pomoči  - 2. mesto v Ljubljani - Regijsko 

tekmovanje  

- Državno tekmovanje iz 

znanja nemščine 

- 2 zlati priznanji -  

- Tekmovanje v znanju 

angleščine  

- 1 zlato priznanje in 3 

srebrna priznanja 

-  

- Tekmovanje v krosu v 

Ljubljani  

- Odličen uspeh učencev 

3. razreda 

-  

- Tekmovanje iz znanja 

kemije 

- 3 zlata priznanja, 1 

srebrno priznanje 

- 1.mesto v državi- 

povabili na izbor 

za naravoslovno 

olimpijado  

- Tekmovanje iz fizike  - 2 zlati priznanji  - 1.mesto- povabilo 

na izbor za 

naravoslovno 

olimpijado  

- Tekmovanje iz 

geografije  

- 4 zlata priznanja, 1 krat 

3. mesto v državi 

- Uvrstitev na 

geografsko 

olimpijada 

- Tekmovanje v znanju 

biologije 

- 1 zlato priznanje, 

2.mesto v državi  

- Povabilo za 

uvrstitev na 

naravoslovno 

olimpijado 

- Tekmovanja iz športa : 

košarka dečki, mali 

atletski pokal, veliki 

atletski pokal, kros 

-  -  

 
Celotno poročilo o tekmovanjih bo objavljeno v septembru.  
 

- Veliko pozornost na šoli posvečajo skrbi za okolje. Učenci so v okviru Otok X organizacij 
Humanitas in Umanotera sodelovali na delavnicah o tem, kako bi upravljali s prihodnostjo 
našega planeta in z našimi življenji.  

- EKO DAN, četrtek, 20. 4. 2023. V dopoldanskem času je potekala zbiralna akcija starega 
papirja; V času OPB EKO delavnice; Ob 17. uri prireditev z modno revijo in predavanjem 
o problematiki hitre mode; Ob 18. uri pa je potekala menjava oblačil. 

- Uredili so tudi šolski vrt, ki bo služil učencem in učiteljem kot učilnica na prostem.  

- Šolska skupnost je organizirala za učence 9. razreda srečanje z našimi nekdanjimi učenci, ki 
so sedaj srednješolci.  

- Potekala je strokovno jezikovna ekskurzija na Dunaj in v Bratislavo.  

- Učenci so sodelovali na gledališkem festivali v Pionirskem domu.  

- V sodelovanju z enim izmed staršev OŠ Milana Šuštaršiča so nas obiskali kurenti. 

- Prvega in drugega junija v šoli dve prireditvi: Z glasbo izpod peresa in Gledališko popoldne.  



- Učenci so se udeležili tudi noči branja.  
 

- Vzgojno področje. Na tem področju je zelo veliko dela. Pri učencih zaznavajo osebnostne 
stiske. S problemom, ko ga zaznajo, se ukvarjajo vsi pedagoški delavci. Z željo, da pomagajo 
učencem, sodelujejo s starši in z zunanjimi ustanovami. 

 

- Graditev telovadnice, jedilnice in kuhinje. Predviden začetek gradnje je 2024. Takrat prosijo 
za strpnost vseh zaposlenih, učencev in staršev.  

- Na kadrovskem področju so opravili menjave v šolski kuhinji. Upokojili sta se dve 
sodelavki- kuharici in na izpraznjeno mesto so zaposlili dva kuharja. Upokojil se je tudi 
hišnik in na izpraznjeno mesto hišnika so zaposlili novega hišnika. Med učitelji je ena daljša 
odsotnost, to nadomeščajo z notranjimi kadri. 

 

- V postopku je predlog sprememb Zakona o osnovni šoli. Predlog je objavljen na e- 
demokraciji. Zakon se naj bi začel uporabljati 1. 9. 2024. Ključne spremembe se nanašajo 
na spodaj našteta področja:  

- Drugi tuj jezik 

- Izobraževanje na domu  

- NPZ 
 
Pristop k uvajanju drugega tujega jezika bo šel v treh obdobjih 1. obdobje 2024/25, 2. obdobje 
2025/26 in tretje obdobje 2026/27. 
 
Sklep 7: Vsi starši bodo o informaciji o delu šole v prvi polovici šolskega leta seznanjeni z 
zapisnikom.   
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Poročilo o sredstvih na kontu šolskega sklada je podala ga. Maja Krnaič in se zahvalila vsem staršem 
za prispevke. Članom se izteka mandat in v naslednjem šolskem letu se izvoli nove člane.  
 
Sklep 8: Vsi starši so z zapisnikom seznanjeni z zahvalo za prispevke v šolski sklad.  
 
K4 
 
V šolskem letu 2023/24 se obeta nekaj kadrovskih sprememb, povezanih predvsem z 
nadomeščanjem porodniških odsotnosti ipd.  
 
V 1. razred je trenutno vpisanih 59 učencev in so predvideni 3. oddelki 1. razredov v šolskem letu 
2023/24. 
  
Zaradi začetka gradnje telovadnice in kuhinje bo šolsko leto 2023/34 bolj naporno, zato vodstvo 
naproša starše, da si medsebojno pomagamo pri preprečevanju morebitnih nevarnosti, povezanih 
z gradbenimi deli.  
 
Predvideno je, da bo pouk športa deloma organiziran v Stožicah oz. da se bo koristilo zelene 
površine v naselju. Hodniki na šoli niso primerni za izvajanje pouka športa, ker so preozki. Ideja, 
da bi se na igrišču postavil balon, ki bi nadomeščal telovadnico, je bila zavrnjena, a bo vodstvo še 
podalo pobudo. Zasedena je tudi telovadnica na Pedagoški fakulteti.  
 



Začasna kuhinja in jedilnica bo organizirana znotraj šole.  
 
Junij 2024 in september 2024 bosta organizirana tako, da bo v tistem času izvedenih čim več dni 
dejavnosti.   
 
Predviden čas gradnje je od maja 2024 do 6 mesecev + 2 meseca morebitnega podaljšanja, ki ga 
predvideva že izvajalec. Verjetno se bodo dela zaključevala februarja 2025. Hrupna in nevarna dela 
pa bodo predvidoma končana do septembra 2024.   
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Predlogi in mnenja staršev: 
 

RAZRED PREDLOGI IN MNENJA STARŠEV 

1.a Podana je bila zahvala razredničarkama. 

1.b Podana je bila zahvala razredničarkama.  
Izpostavljena so bila tri vprašanja:  
1. Kdaj se, če se pri določenem učencu pojavijo vzorci agresivnega vedenja, v reševanje 
situacije vključi šola? 

Predstavnica svetovalne službe pojasni, da se šola vedno vključi v razreševanje 
takšne oz. podobne situacije. Reševanje je najprej v domeni razredničarke, nato 
se vključi šolska svetovalna služba, zatem vodstvo. Po potrebi šola sodeluje tudi 
z zunanjimi ustanovami. V dotičnem primeru so seznanjeni s situacijo in so 
vključeni v reševanje problematike. 

2. Pojav uši. Ali lahko šola še kako dodatno ukrepa, glede na to, da se problem ni rešil 
skozi celotno šolsko leto? 

Ravnateljica pojasni, da je na šoli nekaj razredov, ko se skozi 9. let soočajo s to 
težavo. Učitelji ne pogledujejo glav otrok, lahko pa samo opozorijo otroka in 
starše na pojav uši. Starši lahko naredijo prijavo na zdravstveno inšpekcijo, kazen 
je 40€. Po potrebi se lahko vključi tudi Center za socialno delo.  

3. Šolska prehrana in vprašanje, ali se je v drugi polovici leta kaj bistvenega spremenilo 
pri šolski prehrani?  

Ravnateljica pojasni, da ima šola z mesecem majem zaposlena 2 nova kuharja in 
da se je jedilnik nekoliko posodobil. Spremlja se, kakšna je povratna informacija 
otrok. Odprt in posredovan je bil tudi vprašalnik v zvezi s šolsko prehrano, ki 
ga lahko izpolnijo starši in tako podajo svoje mnenje. Otroci anketo izpolnijo v 
šoli.  
Predsednica Sveta staršev pove, da se je, po njeni oceni kot zunanji odjemalki 
šolske hrane, prehrana spremenila na boljše. Otroci pa pogrešajo obe kuharici 
in njun prijazen odnos.  

2.a Podana je bila zahvala razredničarki. 

2.b NVP (v nadaljevanju: ni vprašanj in pobud)  

2.c Podana je bila zahvala razredničarki.  
Vprašanje plavanja, ki je odpadlo v 1. razredu, pa naj bi bilo organizirano v 3. razredu.  

Ravnateljica odgovori, da to ni odvisno od šole, ampak se razporeja na ravni 
Zavod za šport.  

3.a / 

3.b NVP 

3.c Podana je bila zahvala razredničarki in izražena pobuda, da se kljub predvideni gradnji 
uredi šolsko igrišče (mreže, koši itd.).   



4.a Izpostavljano je, da se šola ni dovolj posvetila soočenju s situacijo v Beogradu in s tem 
povezano tematiko nasilja.   

Ravnateljica pojasni, da tega vprašanja ne zanemarjajo. Veliko delajo na 
vzgojnem področju. Na tematski razredni uri so sicer res zaobšli priporočilo 
MOL, da se razredna ura prične z minuto molka v spomin na žrtve v OŠ v 
Beogradu. Ravnateljici se to ni zdelo smiselno, ker imamo v šoli učence različnih 
držav, tako iz Ukrajine, kot tudi Rusije, Albanije… in bi bilo posvečanje samo 
enemu dogodku morda občutljiva tema. 
Ena učiteljica pojasni, da se v okviru tematske razredne ure ni govorilo o 
konkretnem dogodku, ki se je odvil v Beogradu. Govorilo so o tem, kdo je 
nasilnež, kako reagirati v primeru, da se otroci prepoznajo kot žrtve nasilja ipd. 
Veliko govora je bilo tudi o tem, na koga se obrniti v primeru nasilja, ne le 
fizičnega, ampak tudi psihološkega nasilja …  
Predsednica Sveta staršev predlaga, da se tudi starši pogovarjamo z otroci doma.  

4.b Izrečena je bila zahvala razredničarki.   

4.c NVP  

5.a NVP 

5.b Izrečena je bila pohvala razredničarki.  
Izpostavljeno je bilo, da je, ker so petošolci zadnji pristopili h kosilu, kdaj zmanjkalo 
posameznih jedi (npr. juhe, solate).  

Ravnateljica je pojasnila, da hrane ne zmanjka, ampak da je ni na pultu. Učenci 
naj tudi sami opozorijo kuharje, da kakšne hrane ni in da naj jo dodajo.  

6.a NVP 

6.b Izpostavljenih je bilo nekaj pomislekov glede kvalitete pripravljene hrane v šolski 
kuhinji.  
Želijo si več športnih dni in slabo udeleževanje na šolskih tekmovanjih  

Šola pojasni, da so ŠD določeni vnaprej in da števila ne določa šola, temveč 
predmetnik. Tekmovanja so v lastnem interesov učencev in šola spodbuja 
udeležbo na tekmovanju.  

6.c NVP 

7.a Izrečena je bila zahvala razredničarki in vsem učiteljem.   

7.b Podana je bila pripomba na razporeditev ocenjevanja. V januarju in februarju je zatišje, 
potem pa velik pritisk ocenjevanja. Pobuda je, da se ocenjevanje porazdeli čim bolj 
enakomerno čez ocenjevalno obdobje.   

7.c /  

8.a Starše skrbi, da se bodo trije osmi razredi združili v 2. oddelka.  
Vodstvo šole pojasni, da je v treh razredih trenutno 58 učencev. Ni predvideno 
združevanje. Meja je 56 otrok.  

8.b Izrečena je pohvala razredničarki. 
Podana je pobuda, da se za zadnjo triado organizira pohod ob žici.  

Učiteljica športa pojasni, da se zahtevnost športnih dni prilagaja starosti otrok in 
da na predmetni stopnji ni predviden tovrstni pohod. Družine so povabljene, da 
se skupaj z otroci udeležijo pohoda ob žici oz. da spodbudijo otroke, da se 
pohoda udeležijo sami z vrstniki.   

8.c NVP 

9.a Izrečena je bila zahvala vsem zaposlenim v šoli.   

9.b Izrečena je bila zahvala vsem zaposlenim v šoli.   

9.c Izrečena je bila zahvala učiteljskemu zboru in razredničarki.  

 
Seja je bila zaključena ob 19.00.   


